Ενεργητική Φωνή                                   Παθητική Φωνή
-ώ/-ω	             -ομαι/ -ιεμαι/-ούμαι/-αμαι


Με βάση τις καταλήξεις τα ρήματα χωρίζονται σε δυο συζυγίες:
1. Α΄ συζυγία: περιλαμβάνει όσα ρήματα λήγουν σε -ω (χωρίς τόνο) στην ενεργητική φωνή και σε -ομαι στην παθητική φωνή.
2. Β΄ συζυγία: περιλαμβάνει όσα ρήματα λήγουν σε –ώ (με τόνο) στην ενεργητική φωνή και σε -ούμαι/ -ιέμαι/-αμαι στην παθητική φωνή.

ΑΣΚΗΣΗ ΕΜΠΕΔΩΣΗΣ:
Να βρείτε τη συζυγία και τη φωνή των παρακάτω ρημάτων:
Συλλογιέμαι:
Αφηγούμαι:
Παίζω:
Ανατρέπω:
Τιμάω:
Μπορώ:
Σκέφτομαι:
Ακουμπάω:
Ταξιδεύω:
Αφουγκράζομαι:
δένω                                                          αγαπώ πλένομαι                                                   αγαπιέμαι δένομαι                                                     λυπούμαι 
γράφω




